



## WARNING - ATTENTION - EN

**DO NOT USE THE FOIL ALPINEFOIL UNTIL YOU HAVE READ AND UNDERSTAND THESE WARNINGS AND INSTRUCTIONS MADE FOR YOUR SAFETY AND PROTECTION. THEY MAY CHANGE AT ANY TIME BETTING UPDATE REGULARLY ON OUR WEBSITE INFORMATION : [www.alpinefoil.com](http://www.alpinefoil.com)**

**IF YOU ARE UNDER 18 YEARS YOU DO READ THIS MANUAL IS YOUR PARENT OR RESPONSIBLE AND SHOULD NOT UNDER ANY CIRCUMSTANCES USE ALPINEFOIL WITHOUT THE AGREEMENT OF THESE PEOPLE.**

The use of this material exposes you to many risks. The seller, designer and manufacturer of this product may in no circumstances be held liable for any loss or injury caused by its use. Practice AlpineFoil foil , can be dangerous for the user as well as those present in the vicinity and must be taken seriously. We recommend , at least initially , to follow the advice of instructors and experienced practitioners. The important risk taking and poor use of AlpineFoil can cause serious injury and / or death. Take time to familiarize yourself with the operation of your equipment, and do not forget that you are also responsible for the safety of those around you.

**IMPORTANT INFORMATION FOR YOUR SAFETY AND THAT OF YOUR ENTOURAGE . READ THIS BEFORE USING YOUR REMINDERS ALPINE FOIL FOIL .**

By using these materials you take the risk of hurting or killing yourself and / or others around you . AlpineFoil strongly advise beginners to take classes at a school accredited kitesurfing. AlpineFoil strongly recommends that you check your equipment before each use. Never put in the situation of a risk of breakage of one of the components of your foil which would represent a significant risk of injury. Avoid contact with rocks, sandbanks or any other obstacle. AlpineFoil recommends that you navigate with a suitable practice helmet, with a life jacket with slippers and a combination to protect you from cold and shock. Be sure you use protective equipment quality provided for kiteboarding. (harness , helmet, ... ) When you get to a spot , investigate the conditions of wind, waves, tide, current and weather forecast before going on the water. When you arrive at a new site , do not hesitate to ask local practitioners . Consider the weather conditions as well as areas of takeoff and landings.

### LIABILITY

Acquiring and / or using AlpineFoil , you agree to be bound by the following terms . If you do not want to be bound by these terms , return the product ( before use) for a full refund.

### POTENTIAL RISKS

The use of AlpineFoil and any of these components creates certain risks and hazard that can cause injury or death. Using the equipment and make sure you accept the risk of injuries known and unknown . The risks inherent in kitesurfing can be greatly reduced by applying the safety of this guide , as well as a bit of common sense.

### ABANDONMENT OF APPEAL AGAINST ALPINE DESIGN COMPANY , MANUFACTURER BRAND ALPINEFOIL AGAINST THE SELLER AND THE MANUFACTURER

Who have purchased a product AlpineFoil , because of the law, you must agree with all of the following measures:

- Discard any request or complaint that you have or will have to do against AlpineFoil through the use of their product or their components.
- AlpineFoil disclaims any liability for loss, damage , injury or blows that might suffer from user has AlpineFoil , even if it comes from a negligence or fault on the part of the design AlpineFoil or construction of this product.



## WARNING - ATTENTION - FR

**N'UTILISEZ PAS LE FOIL ALPINEFOIL TANT QUE VOUS N'AVEZ PAS LU ET COMPRIS CES AVERTISSEMENTS ET INSTRUCTIONS FAITS POUR VOTRE SECURITE ET VOTRE PROTECTION. ILS POURRONT CHANGER A N'IMPORTE QUEL MOMENT, INFORMATIONS MISENT A JOUR REGULIEREMENT SUR NOTRE SITE INTERNET : [WWW.ALPINE FOIL.COM](http://WWW.ALPINE FOIL.COM)**

**SI VOUS AVEZ MOINS DE 18 ANS VOUS DEVEZ FAIRE LIRE CE MANUEL A VOS PARENTS OU RESPONSABLES, ET NE DEVEZ EN AUCUN CAS UTILISER L'ALPINEFOIL, SANS L'ACCORD DE CES PERSONNES.**

L'utilisation de ce matériel vous expose à de nombreux risques. Le vendeur, le concepteur et le fabricant de ce produit ne peuvent en aucun cas être tenu pour responsable des sinistres ou blessures dus à son utilisation. La pratique du foil AlpineFoil, peut être dangereuse pour l'utilisateur ainsi que pour les personnes présentes aux alentours et doit être prise au sérieux. Nous vous recommandons, au moins au début, de suivre les conseils de moniteurs ou pratiquants expérimentés. La prise importante de risques ainsi qu'une mauvaise utilisation de l'AlpineFoil peut générer de graves blessures et /ou causer la mort. Prenez du temps pour vous familiariser au fonctionnement de votre matériel, et n'oubliez pas que vous êtes aussi responsable de la sécurité des personnes autour de vous.

**INFORMATIONS IMPORTANTES POUR VOTRE SECURITE ET CELLE DE VOTRE ENTOURAGE. LISEZ ATTENTIVEMENT CES RAPPELS AVANT D'UTILISER VOTRE FOIL ALPINE FOIL.**

En utilisant ce matériel vous prenez le risque de blesser ou de tuer vous même et/ou les personnes qui vous entourent. AlpineFoil conseille fortement aux débutants de prendre des cours dans une école de kitesurf agréé. AlpineFoil vous conseille fortement de bien vérifier votre matériel avant chaque utilisation. Ne vous mettez jamais dans la situation d'un risque de casse d'un des composants de votre foil ce qui représenterait un danger important de blessure. Evitez les contacts avec les rochers, les bancs de sable ou tout autre obstacle. AlpineFoil vous recommande de naviguer avec un casque approprié à la pratique, avec un gilet de sauvetage avec des chaussons et une combinaison pour vous protéger du froid et des chocs. Soyez sûr que vous utilisez du matériel de protection de qualité prévu pour la pratique du kitesurf. (harnais, casque, ...) Lorsque vous arrivez sur un spot, étudiez les conditions de vent, de vagues, de marée, de courant, ainsi que les prévisions météo avant d'aller sur l'eau. Lorsque vous arrivez sur un nouveau site, n'hésitez pas à questionner les pratiquants locaux. Etudiez les conditions météo ainsi que les zones de décollage et d'atterrissages.

### RESPONSABILITE

En acquérant et /ou utilisant l'AlpineFoil, vous acceptez d'être lié aux termes qui suivent. Si vous ne voulez pas être lié à ces termes, retournez le produit (avant utilisation), pour un remboursement complet.

### RISQUES POSSIBLES

L'utilisation du AlpineFoil et de n'importe lequel de ces composants, engendre certains risques et danger qui peuvent causer des blessures voire la mort. En utilisant cet équipement vous acceptez et assurez les risques de blessures connues et non connues. Les risques inhérents au kitesurf peuvent grandement être réduits en appliquant les conseils de sécurité de ce guide, ainsi qu'avec un peu de bon sens.

### ABANDON DES RECOURS CONTRE ALPINE DESIGN COMPAGNIE , FABRICANT DE LA MARQUE ALPINEFOIL, CONTRE LE VENDEUR ET LE FABRIQUANT

Ayant fait l'acquisition d'un produit AlpineFoil, de part la loi, vous devez être en accord avec la totalité des mesures suivantes :

- Abandonner toute demande ou réclamation que vous avez ou aurez à faire contre AlpineFoil dans le cadre de l'utilisation de leur produit ou de leurs composants.
- AlpineFoil se dégage de toute responsabilité en cas de perte, de dommages, de blessures ou de coups, que pourrait subir un utilisateur du a l'AlpineFoil, même si cela vient d'une négligence ou faute de la part de AlpineFoil dans le design ou la construction de ce produit.